
 

Møte start: Kl.: 1800.  

Møte slutt: Kl.: 1900. 

Neste styremøte: 8. januar 2025 kl. 1900 i klubbhuset.  

Årsmøte avholdes 13. mars 2025 kl. 1900 med styremøte kl. 1800. 

 

STYREMØTE 5. DESEMBER 2024  

TIL STEDE: Svein Granøien, Karstein Karlsaune, Mathias Harstad, Siv Ingrid Lund, Anders 
Gunhildsøien, Martin Granøien, Kai Børge Amdal, Vegard Løkslett og Kristin Hage. 

Ikke til stede: Lise Beate Halseth. 

 

Anders sitt ord: 

- 

 

INFO FRA UTVALGENE  

KVINNEUTVALGET: 

-Flere prosjekter på gang. Rådyrjakt, kurs på partering, båtførerprøven. 

 
 
 

FISKEUTVALGET: 

-Frist for å melde inn nødvendig informasjon ang. tilbakebetaling for fiskekort til de det gjelder settes 
til 15. desember 2024 kl. 23:59. 

 
 



JAKT- OG HUNDEUTVALGET: 

- 

 
 

UNGDOMSUTVALGET:  

- 

ØKONOMI:  

-Tippemidler har kommet inn på konto. 

-Momsrefusjoner er enda ikke klar. 

-Utestående beløp fra diverse på skytebanen som vi venter på at skal komme inn. 

 

FURUKOLLEN:  

-Svært god aktivitet gjennom året. 

 

 
KLUBBHUS: 

-Klubbhuset skal forsøkes leies ut til VM. Minimum 1 uke av gangen. 

-Penger fra klubben til egen snøfres til klubben innvilges. 

-Det diskuteres om hvordan vi skal utnytte rommene i klubbhuset og hvilke utstyr vi skal investere i 
på sikt. Ladeutstyr, flueutstyr osv. 

 



Annet:  

-Årsmøte avholdes i etter VM i Trondheim er avholdt.  

13. mars 2025 kl. 1900 med styremøte kl. 1800. 

-Årsrapporter fra utvalgene skal inn til neste styremøte i januar. 

-Sak til årsmøte: Valgkommite bør ikke kun bestå av folk i styret. 

-Ser på mulighetene for å utdanne flere rifle- og hagleinstruktører. 

-Vi ser at flere av medlemmene fra SJFF kan involveres mer aktivt til oppgaver styret bestemmer seg 
for slik at alt ikke faller på de samme medlemmene slik det ofte har blitt gjort til nå. 

 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 


